
Protokół Nr XXXIV1202|
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 27 października 2021 roku
godzina rozpoczęcia: 11: 08
godzina zakończenia: 12 zLl

godzina zakoficzenia: miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 27,I0.202I r. otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Miętków _

Helena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Miętków'', przywitat'a wszystkich
zebranych, stwierdziła, ze jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych było 14 Radnych ) _ lista
obecności Radnych oraz lista obecności Sołtysów stanowią zał'ącznikinr I i2 do niniejszego protokołu.

- Za|ączniknr |,2 . lisĘ obecnoŚci

Następnie Przewodni cząca Rady odczytał'a porządek obrad:

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.

2. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołuzpoprzedniej sesji z dnia 2I.09.202| t.

3. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy o dziaŁaniach w okresie między sesjami.

4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu Gminy na202l rok,

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ftnansowego długoterminowego na od-
płatne przejęcie utządzeiwodociągo!\Tch w latach 202I _2023 przez Gminę Mietków

Podjęcie uchwaĘ w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nięruchomości.

Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku.

Podjęcie uchwaty w sprawie prryjęcia ',Rocznego Programu Współpracy Gminy Mietkow z otga-

nizacjamipozarządowymi i innymi podmiotamiprowadzącymi działalnośó pozytku publicznęgo w
2022 roku.'

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŻeniazgody naza'warcie"kolejnych umów dzierŻawy dotyczących
tych samych nieruchomości po umowachzawaĘch na czas oznaczony do 3 lat.

13. Podjęcie uchwały w sprawie Wraieniazgody na dzięrŻawę nieruchomości stanowiących własnoŚc
Gminy Mietków połozonych w miejscowościach Borzygniew i Domanice na czas ozrraczony

dłuŻszy niz3lata,

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej połozonej w

miej scowo ści Wawrze ńczy ce,

15. Interpelacje i zapytania Radnych.

1 6. Odpowiedzi na interpelacj e z p opr zedniej se sj i.
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17. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
18. Zamknięcie sesji.

Do pierwotnego porządku obrad podczas posiedzeniapołączonych Komisji stałych Rady Gminy Miet-
ków zostaty wprowadzone zostaĘ zmiany w postaci zdjęciazporządkuobrad głosowań nad projektami
uchwał w sprawie obnizenia ceny skupu Ęta d,o celów wymiaru podatku rolnego oraz obniienia kwoty
stanowi4cej średni4 cenę sprzedaiy drewna, przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego
na obszarze gminy' wprowadzony został natomiast jako punkt 14 głosowanie nad projektem uchwĄ
w sprawie wyruŻeniazgody na nabycie nieruchomości gruntowej połozonej w miejscowości Wawrzeń-
człce.

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie nad zmiatą porządku obrad. Zmiany zostaĘ
ptzyjętejednogłośnie _ imienny Wkazgłosowania stanowi załącziiknr 3 do niniejszego p,"ótokołu.

- Załącznik nr 3 _ głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad.

Ad.2
Przewodnicząca Rady poinformowała, ie nie zgłoszono Żadnych u\i/ag do protokołu z sesji z dnia
21.09.2021r.

Ad .3 .

Przewodnicząca Rady poinformowata, ze w dniu 8 października 2O2I r. wpłynęła petycja doĘczqca
działa|ności Gminnej K9misji kozwiqzywania Problemów Alkoholowych, t.t-o.ą to petycję kieiuje do
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia.

Ad .4
Wójt -Adam Kozarowicz ztoĘł' sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

UchwaĘ których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwaĘ Data
podjęcia Czego dotyczy Uwagi

xxxlu2t8tf)fl 21.09.2021Uchwała w sprawie zmiany budżetu
Gminy na2021 rok

Uchwała weszła w
życie.

xxxllvzlgt2021 2r.09.f02rUchwała w sprawie zmian:y Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mietków.

Uchwała weszła w
Życie.

XXXIIIIŻŻOI2O2I 2r.09.f021Uchwała w sprawie udzielenia pomocy
fi nansowej Powiatowi Wrocławskiemu

Uchwała weszła w
życie,

xxxrrrltzzlt2021 f|.09.2021 Uchwała w'sprawie wyrazenia zgody na
odpłatne przejęcie urządzeń
wodociągowy ch przez Gminę Mietków _
własności sieci wodociągowej
zlokalizowanej na działkach

Uchwała weszła
Życie,



oznaczonych w ewidencji gruntów jako
nr I37l4, |3418, |34l65, 134154, obręb
Borzygniew, Gmina Mietków.

XXXIIIII22f 12021 2t.09.2021Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaiz nięruchomości gruntowej
zabudowanej , oznaczonejjako dziatka nr
1,0312 o powierzchni 0,1f73 ha,
potożonej w obrębie Maniów Maniów
Mały' stanowiącej własnośó Gminy
Mietków'

Uchwała weszła
życie.

XXXIIIIŻZ3IzOŻI f|.09.20f1 Uchwała w sprawie zmiany uchwĄ
Rady Gminy Mietków nr XYIl|04l2020
zdnia2ó lutego 20f0 r, w sprawie poboru
podatków i opłat w drodze inkasa.

Uchwała został'a
opublikowana w
Dzienniku
Urzędowym
Województwa
Dolnośląskiego w
dniu 23.09.f021 r. i
weszław życie w dniu
8.10.2021r.

Ad.5.

Podjęcie uchwĄ w sprawie zm|any budzetu gminy na202l rok,
Projekt uchwĄ przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 14 radnych * oddano 13 głosów ,,Zd,, , 1 głos wstrzymujący. Przewodnicząca
stwierdziła, ze uchwała została podjęta. Głosowanie imienne wrazzpodjęt4 uchwałą stanowią załączntk
nr 4 do niniejszego protokotu.

_ Za\ącznik nr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy na
2021 rok

4d .6 .

Podjęcie uchwaĘ w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego długoterminowego na odpłatne
przejęcie urządzenwodociągo!\rych w latach 202I _f023 przez Gminę Mietków.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,Za,,'Przewodnicząca stwierdziła, ie uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z poĄęt4 uchwałą stanowiq załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 5 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie zaciągntęciazobowiązania finansowego
długoterminowęgo na odpłatne przejęcie utządfefiwodocięgowych w latach 202I _20f3 przez Gminę
Mietków



Ad.7.

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,, . Plzewodnicząca stwierdziła , że uchwał'a została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imięnne wtazZpodjętą uchwałą stanowię zatączniknr 6 do
niniejszego protokotu

- Załącznik nr 6 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze
inkasa.

Ad .8
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mietków.
Głosowało 14 radnych - oddano 11 głosów ,,za,,,2 gł.osy ,,ptzeciw'' oraz I głos wstrzymujący.
Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z
podjętą uchwałą stanowią zatączniknr 7 do niniejszego protokołu

- Załączniknr 7 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku
od nieruchomości.

Ad.9

Podjęcie uchwĄ w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mietków .
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,Za.,, Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wTaz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 9 do
niniej szego protokołu.

. Załączniknr 9 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zrryolnień w podatku od nieruchomości.

Ad. 10.

Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mietków.

1

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za.,, Przewodnicz4ca stwierdziła, ze uchwałazostała
podjęta jednogłoŚnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwał4 stanowią załącznik nr 9 do
niniej szego protokołu.

- Załącznik nr 9 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie stawek podatku od środków



transportowych i zrvolnień w tym podatku.

Ad. 11

Podjęcie uchwaĘ w sprawie ptryjęcia,'Rocznego Programu Współpracy Gminy Mietków z organiza-
cjami pozarządovtymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalnośó pożytku publicznego w f022
roku."

Projekt przedstawił wójt Gminy Mietków.

Głosowało 14 radnych * oddano 14 głosów ,,za.,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została pod-
jęta jednogłośnię. Gtosowanie imienne wrazzpodjętą uchwałą stanowią zał'ączniknr 10 do niniejszego
protokołu.

- Załącznik nr 10 - glosowanie imienne i uchwała w sprawie przyjęcia o,Rocznego Programu
Współpracy Gminy Mietków z organwacjami pozarządolYymi i innymi podmiotami prowadzą-
cymi dzialalnośó poĘtku publicznego w 2022 roku.''

Ad.12

Podjęcie uchwały w sprawie v,ryraŻenia zgody na za,warcie kolejnych umów dzierŻawy dotyczących
Ęch samych nieruchomości po umowachzawartych na Qzas oznaczony do 3 lat.

Projekt przedstawił wójt Gminy Mietkow.

Głosowało 14 radnych * oddano 14 głosów ,,za,,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została pod-
jęta jednogłoŚnie. Głosowanie imięnnę wrazz podjętą uchwałą stanowią zał'ączniknr 11 do niniejszego
protokołu.

ZaNączniknr 1|' - głosowanie imienne i uchwała w sprawie wyrażenia zgody nazawarcie kolejnych
umów dzierźnwy dotyczących Ęch samych nieruchomości po umowach zawarĘch na czas oz\a-
czony do 3 lat.

Ad. 13

Podjęcie uchwały w sprawie vtytaienia zgody na dzierŻa.wę nieruchomości stanowiących własnośó
Gminy Mietków połozonych w miejsoowościach Borzygniew i Domanice ia czas oznaczony dłuŻsry
niŻ3 |ata.

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Miętkow. Jak nadmienił są to dzialki' które zostana
wydzierżnwione na parking przy ośrodku Sportów Wodirych w Borzygniewie. W wyniku
ubiegłorocznych konsultacji społecznych działki, które dotychczas figurują w obrębie Domanice a de
facto znajdujące się w Borzygniewie zostan4 wcięlone geodezyjnie do obrębu Borzygniew. Właśnie
spĘnęły stosowne dokumenty z Wojewódzkiego biura geodezji i katastru'

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,, Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanię imienne wraz Z podjętę uchwałą stanowią załącznik nr 12 do
niniej szego protokołu.



Za|ącznik nr 12 - głosowanie
nieruchomości stanowiących
Borzygniew i Domanice na czas

imienne i uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzieńawę
własność Gminy Mietków położonych w miejscowościach
oznaczony dłuższy niż 3 lata.

4d .14 .

Podjęcie uchwały w sprawie wyraieniazgody na
scowości Wawrzeńczyce.

nabycie nieruchomości gruntowej położonej w miej.

Projekt przedstawił Wójt Gminy Mietków.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za.,, Ptzewodniczącastwierdziła , ie uchwała została pod-
jętajednogłośnie. Głosowanie imiennę wrzzpodjętąuchwałą stanowią zaŁączniknr 13 do niniejsłego
protokołu.

Załącznik nr 13 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nierucho.
mości gruntowej położonej w miejscowoŚci Wawrzeńczyce.

Ad.15

Głos zabrał radny P. Wacławek, który powiedział' ze składa interpelację, w związku z pismem
mieszkańców osiedla Riviera, kierowanym na ręce Wójta i Przewodnicżęcej ńady Gminy. ropia pisma
stanowi załącmiknr 14 do niniejszego protokołu.

Radny odczytał treść pisma, w którym poruszono kwestie ztego stanu technicznego drogi prow adzącej
do osiedla' braku oświetlenia ) orazbraku przystanku autobusowego dla dzieci dojezdzaj{cychzeszkoły
w Mietkowie.
W związkuzpowyżsrym Radny złoĘłwniosek o remont ww. drogi, na początku doraźny - tłuczniem,
w dalszej perspektywie o wpisanie jej do kolejki dróg przewidzianychd.o remontu w ramach funduszy
z UMWD na modernizację dróg dojazdowych do gruntów rolnych'

Załącznik nr |4 - pismo dot. modernizacji drogi dojazdowej do osiedla Riviera w Maniowie
MaĘm

Ad. 16.

Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpelacji.

Ad. 17

Wójt Adam Kozarowicz przedstawił informację dotyczącą ztoŻonych oświadczeń majątkowych.
Informacja stanowi załączniknr t5 do niniejs7ego protokołu.

Załączniknr 15 _ informacja dot. złożonych oświadczeń majątkowych.



Następnie gŁos zabraŁa Przewodnicząca Rady Gminy, która powiedziata, Że wszyscy Radni złoĘ|i
oświadczenia majątkowe w ustawowy terminie. oświadczenia zostały przekazane do Urzędu
Skarbowęo we Wrocławiu' Na dzień dzisiejszy nie wykazano nieprawidłowości.

Przewodniczącaudzieliła następnie głosu sołtys wsi Ujóq G. Walkięwicz,która nadmieniła, ie co
prawda na przystankach pojawiły się roz|<tady jazdy a|e zostały wydrukowane tak, ie póŁ tabliczki
wcię pozostaje wolne, zaś czcior.lka jest bardzo mŃa, przęz co są nieczytelne. W związku z tym jest
prośba aby te rozJ<łady jazdy jeszcze razprzedrukować. Przewodniczqca z Wójtem powiedzielt, Że da
się to zrobió.

Głos zabrał radny J. Albert, który wskazał', ze na drodzę między Proszkowicami a Maniowem, na
zakręcie, koło Państwa Szafrańskich były wykopy i tam zębrał'a się woda, zacrynają tam wpadaó
samochody,w zwiqzku z tym jest prośba, zwł.aszczaw imieniu tych' którzy dojeidiajątamtędy do pracy
aby zamontowaó tam barierki. Tqazjest już jesień, jest coraz wcześniej ciemno, i tam jest naprawdę
niebezpiecznie.
Wójt odparł, Że moŻe barierki to niekoniecznie, a|ę tzw. ,,sierŻanty,' jak najbardziej moŻna tam
zamontowaó.

Następnie głoszabrał'a sołtys wsi Stróza, przypominając,Że mieszkańcy tnv. Majątku z ulicy Kolejowej
czekają na korektę gał'ęzi. Po ostatnich wichurach nie było tam prądu ptzez 3 dni.
Wójt odparł' że jeśli chodzi wycinkę nad jezdniąto będzie mniej więcej 2 tygodni będzie to robione.
Natomiast' jeŻeIi chodzi o korektę konarów dębu to będzie to w przyszłym roku bo to wymagato juit
angaiu duzych środków i będzie to wpisane do przyszł'orocznego budzetu'

Kolejną osobą, ktorazabrała głos był radny J. Albert, który powiedział', ze de facto pytanie to powinno
być skierowane do Radnego Powiatowego, ale poniewaz go nie ma, to moŻę Wójt udzieli odpowiedzi'
Czy w ramach Polskiego Ładu mozna' w II naborze, w ramach porozumienia zę Starostwem zgłosió
remont drogi powiatowej w Proszkowtcachwraz z wykonaniem chodnika?

Wójt odparł, Że czuje się zaskoczony takim ujęciem tęmatu bo przeciei wspólnie w gronie radnych
zostały ustalonę inwestycje, które do tego programu będą zgtoszone. I teraz dostaliśmy na jedną i ,,po
przełknięciu tematu'' będziemy zwTacac się o kolejne.
Droga i chodnik w Proszkowicach zostały zgł.oszone w ramach ,,Bezpiecznej drogi'', a poniewaz Powiat
odmawia jego realizacji, no to nie będzie to wykonywane. Jest to własnoŚć Powiatu i Gmina Mietków
nie będzie zaciągac wobec siebie dodatkowych zobowiązan z tego tytułu. W tym momencie nie
znajduje uzasadnienia dla takiej formuły, tymbardziej, że Starostwo w ogóle nie sygnalizuje gotowości
podjęcia tego tematu. Na razie stoimy na gruncie ,,Bezpiecznej drogi'' i w tym roku ponownie
Proszkowice będą wnioskowane do tego programu.
Następnie Wójt dodał, ze skoro juz został'a wywołana kwestia ',Polskiego ŁadLl,,, to Gmina Mietków
otrrymata dofinansowante z tegoŻ programu w kwocie 5.350 000 zł na budowę przedszkola, Przy
naszym ponad milionowym wkładzie będziemy tą inwestycj ę zreaIizowac. Tqaz mamy pół roku na
ogłoszenie przetargu.

G' Walkiewicz_ Aczy przewidziano tam jakiŚ oddziat złobkowy?

Wójt: Nie. Jezeli to przedszkole się wybuduje, to zostaje kwestia otwarta dawnego przedszkola jako
iłobka' Ale to jest kwestia otwarta....bo nie.Wobrtzam sobie dla 10-ciorga dzieci uruchamiania
odrębnej struktury z dyrektorem' księgowqetc.Ttzeba by wtedy tworzyc formułę złobkowo _ szkolną.
Na razie zostawiłbym ten tęmat. W tej chwili koncentrujemy się na budowie przedszkola.



GŁoszabrała I. Mól _ sołtys wsi Proszkowice. Jak wskazała,wracając jeszcze do bolesnego tematu
drogi, to podczas spotkań w Starostwie mozna było odnieść wrażenie, ze oni dążądo tegó, zeby tq
drogę, w takim stanie technicznym, w jakim jest po prostu przekazaó Gminie.

Wójt odparł, ie od początku ustalenie byĘ takie, ze Gmina przejmie drogę, ale pod warunkiem, że
zostanie ona wyremontowana. Dlatego tez remont został. wstrzymany na poziomie mostku, bo
uzgodnienie było takie, że w rumach ,,Bezpiecznej drogi'' Starostwo wykona chodnik, dokończy
nawierzchnięiprzekaże to Gminie . JakzaznaczyŁ, nierozumie d|aczego Starostwo neguje te ustalenia'
natomiastjeśli zostanie przeprowadzonaakcjaprzekazaniadrogi bezjej uprzedniego remóntu, niezłoĘ
on jako Wójt swojego podpisu na zadnym protokole inie zgadza się nato. Byty to ustalenia, z osobami,
które są w tej chwili w Zarządzie i my wciąŻtraktujemy je jako zobowi4Ąące.
od samego początku wa|crymy o włączeniu tematu Proszkowic do programu ,,Bezpieczna droga,',
Przedstawiliśmy realizowalny i przyswajalny pod kątem finansowym pr,e, Gminę H,tiett<ow p.ogń*,
który rozkładał się na 3 lata w ujęci rok na projektowanie i dwa lata na wykonanie. Nie ^łidu1ę,,
żadnego racjonalnego uzasadnienia dla postępowania Powiatu, który złoĘł' propozycje nie do
udźwignięcia dla Gminy, a więc poniesienia praktyczniewszystkich kosŹówprzebudowy drogi. I mimo
wszystkich ustnych deklaracji' wszelkie decyzje pisemne były negatyqre. Niestóty ań Powiat
wykazuje po prostu ogromną niechęó do realizacji tego projektu.

Następnie Wójt jeszcze tytułem przypomnienia poinformował, ize Gmina Mietków otrzymała
dofinansowanie w kwocie 100.000 zt w ramach plogramu ,,Cyfrowa Gmina''. Wspólnie z
informatykiem będą analizowane pottzeby, myślimy tutaj o zwiększeniu poziomu bezpieczeństwa
informatycznego, m.in. o kupnie nowego serwera.

Ponieważ nikt więcej nie chciał zabrac głosu Przewodniczącaptzystąptłado zamknięcia sesji.

Ad. 18

Przewodni cząca zamknę sesj ę słowam i,,Zarrtykam Sesj ę Rady Gminy Mietków.''

Protokołowała:

nooinsneffi\adv GminY

Gabrieta N"kgJ,Ł - żygadło
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